
Protokoll fört med styrelsen för Högsby biodlarförening 

2023-10-22 kl 18.00 – 21.00, Staby Gårdshotell, Högsby 

Närvarande: 

Ordförande:            Veine Jernemalm 

Ledamöter:            Pär Johansson, Per-Olof Lindeborg, Karl- Johan Johansson, 

                               Lars Sinnerström, Ulla Digréus, Jörgen Gustavsson 

Anmält förhinder:  Debbie Weiborn 

  

§56.  Mötets öppnande 

         Ordförande, Veine Jernemalm, förklarar mötet öppnat. 

§57. Godkännande av dagordningen 

         Mötet beslutar att godkänna dagordningen. 

§58.  Val av protokolljusterare 

          Mötet beslutar att välja Per-Olof Lindeborg att justera protokollet 

§59.  Genomgång av föregående protokoll. Protokollet godkändes. Det 

         konstaterades att frågan om värme i ”lilla rummet, frågan om ny  

          kuggväxel samt frågan om vem som ska bemanna Friggeboden vid öppet- 

          hållande behöver bearbetas vidare. Jörgen Gustavsson tar öppet timmen 

          den 5/11 2023   

§60.  Styrelsens förslag till dagordning årsmötet 2023 

            Lästes upp av ordförande Veine Jernemalm 

            Dagordningen godkändes          

  §61.   Styrelsens förslag verksamhetsberättelse 2022-10-01 – 2023-09- 30 

             Lästes upp av ordföranden 

             Verksamhetsberättelsen godkändes 

   §62.    Bokslutet för verksamhetsåret genomgicks 

              Bokslutet godkändes 

 

 



                

           §63.   Styrelsens förslag till verksamhetsplan lästes av ordföranden. 

                    Styrelsen godkände förslaget. 

           § 64.  Diskussion kring utbyggnad av Friggeboden.  

                     Styrelsen beslutade att göra ett omtag av diskussionen innan beslut  

                      om hur vi ska bygga då nya möjligheter framkommit. 

           § 65. Budgetförslag för kommande verksamhetsår presenterades 

                    Förslaget godkändes. 

             §66.   Valberedningens förslag till föreningens olika uppdrag  

                        presenterades. 

                        Förslagen gav upphov till god tillförsikt.         

            § 67.     Styrelsens förslag till ombud till Södra Kalmar  

                         Biodlardistrikts årsmöte 2024 

                         Styrelsen föreslår sittande 

            § 68.     Styrelsens förslag till valberedning inför årsmötet 2024 

                          Styrelsen föreslår sittande 

             §69.   Styrelsens förslag till lägsta pris på honung. 

                        Styrelsen föreslår: då medlem säljer till kund – 700g - 85 kr 

                                                                                                    500g – 70 kr 

                         Pris vid försäljning av föreningens honung  

                         till medlem                                                      -  700g – 70 kr 

                         Nyslungad honung                                          - 60kr/kg 

                          Kakhonung                                                     - 150 kr/kg 

                          Vi behåller alltså fjolårets lägstapriser. 

             § 70.       Vinterns biodlarcirkel 

                         Hittills har vi nio anmälda till vinterns cirkel. 

                           Boken ”Mina första år som Biodlare” skriven av Lotta 

                            Fabricius Kristensen och utgiven 2023 kommer att användas  



           som kursbok. 

 

71..   Övriga frågor 

         1. Vem tar på sig att hålla Friggeboden öppen enligt överenskommelse 

          - Jörgen Gustavsson tar novembertimmen och Ann-Marie Hagelin ställer  

            upp i december. Vi hoppas på fler frivilliga till vårens tider. 

            2. Vaxbehov. Har föreningen vax att sälja. Vill någon köpa.  

             -  Per och P-O har möjlighet att sälja vax. Föreningen kommer att ta  

               hand om det vax som frigörs då vi rengör utrustning senare i vinter. 

             3. Hur ska vi bygga om Friggeboden? 

              -  Jörgen Gustavsson visade ett förslag på byggsats som kan användas 

                 om vi beslutar att riva/sälja befintlig bod för att få in en större, mer  

                 enhetlig sådan 

 

 

Justeras:                                                         Vid protokollet: 

 

 

 

Veine Jernemalm                                          Ulla Digréus 

Ordförande                                                    Sekreterare 

 

 

 

 

Per-Olof Lindeborg 

Justerare 

 


